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6. skolebestyrelsesmøde   

Forældrerepræsentanter: 

Anders Delfs, suppleant - Dana Bar-Shalom, Rasmus Albrektsen, Sanne 
Jørgensen, Katrine Findsen, Birgitte urban Nielsen, Joachim Schmidt Lindberg 
og Yasmin Ahmed Abdi 

 

Medarbejderrepræsentanter: Lene Hangaard, Jonna Steinicke 

Skoleledelse: Hanne Melchiorsen, Dorte Breuning 

 
Elevrådsrepræsentant:  Alma Marie Delfs, Malou Møllegaard 

 

Afbud: Anders, Alma Marie, Dana, Yasmin 

Dato og tid:  19. marts 2024 

KL.: 17.00 – 19.00 
Sted: Vestre Skole - personalerum 
 

 

Mødeleder: Anders 
Referent: Dorte B.  

Mødedatoer: 
Tirsdag d. 22 september, 17.00 – 19.00  
Tirsdag d.  3. oktober, 17.00 – 19.00  
Tirsdag d. 12. december, 17.00 – 19.00  
tirsdag d. .23 januar, 17.00 – 19.00  
tirsdag d. 19. marts, 17.00 – 19.00  
tirsdag d. 7. maj, 17.00 – 19.00 
tirsdag d. 18. juni, 17.00- 20.00 

 

  Dagsorden: Uddybning af punkt: 

    

Bilag
   

Afsat tid   Referat  

1. Godkendelse af referat og 
dagsorden  
 

 

 

 5min   17-17.05 Dagsorden godkendt  

2.  Nyt fra elevrådet   15 min  17.05-17.20 Lidt længe siden, at elevrådet har 
holdt elevrådsmøde. 
Det har været ude i klasserne via 
elevrådsrepræsentanterne, om  de 
unge elever havde ideer til 
”Vesterbro Bestemmer”. Der kom  
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mest ideer til egen klasse og 
skolehverdagen.. 
 
Elevrådet kunne godt tænke sig en 
gallafest for de store elever. 
Faktisk helst årgangsvis. 
Mest 8. og 9.. 7. kan evt. servere. 
Gallafest skal drøftes i klasserne. 
De har også talt om at forkorte 
frikvartererne. Nogen var enige. 
Andre var ikke enige i den ide´ 
 
Er positive over for 
hjemmearbejdsdage, hvor flere 
kan se, at mulighederne i at flekse 
lidt ind og ud af det arbejde, der 
skal arbejdes med.. 
 
Det kræver disciplin at få lavet 
tingene, når man har 
hjemmearbejde. 
 

3.  Tilsyn  - Matematik  25 min 17.20-17.50 Skolens matematikvejleder Marie 
Louise Jakobsen demonstrerer 
forskellige konkrete materialer.  
MJ har 12 lektioner om ugen, hvor 
hun enten samler en lille gruppe 
af elever i særlige forløb eller er 
med i klassens matematiktimer 
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nogle timer om ugen. Derudover 
har hun boostforløb på 8. og 9. 
årgang.  
Læsebåndet kan også konverteres 
til matematikbånd nogle gange 
om ugen, hvilket hun oplever, som 
noget der virkelig rykker. 

 PAUSE      

4. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Orientering og drøftelse 

Opdatering på evt hændelser 
på skolen, hvor vi anvender 
Bekendtgørelse om ”god ro og 
orden på skolen” 

 

Økonomi 

 

Punkter til beslutning 

Timefordelingsplan 

 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/1951 

 

 

 

 

Budget for skoleåret 24/25 

 

 

 

Gennemgang af forslag til timefordelingsplan 
for skoleåret 24/25  

 
Oplæg om tiltag i forhold til ungedidaktikken 

 

 

 25 min   18.10-18.55 

 

 

 

 

 

25 min 

Bilag 

 

Hvordan har vi håndteret 

hændelser, hvor elever har haft en 

særlig grænseoverskridende 

adfærd. 

HM og DB orienterede SB om, 

hvordan skolen har håndteret en 

hændelse med alvorlig digital 

grænseoverskridende adfærd.  

Vi tror, at der er faldet ro over 

situationen.  Det er der stadig nogle 

forskellige tiltag for at sikre sig dette. 

 

HM orienterer. Vedr. budget 2024: 

Vi har fået tildelt flere midler. Dog 

mest p.g.a. overenskomstmæssig 

lønfremgang for pædagoger og 

lærere 

Uvisheder/ jokere:  

Det handler især om, hvor mange 

elever, vi forventer at visitere. Det 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/1951
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5.  

 

 

 

5.  

 

Ny ungedidaktik 

 

 

 

 

 

 

fokus på mere praksisfaglig tilgang-  
 

- Temadage – kulturfag, sciencefag og idræt og 
valgfag  

- Nyindretning af klasselokale i ungemiljøet  
- Siesta  

 
 

 
 

 

 

 

 

25 min 

 

 

koster skolen ca. 200.000- årligt pr 

visiteret elev. På plussiden 

estimeres, hvor mange elever vi får 

om året, som er nyankomne og skal 

lære dansk (+55 000- for hver elev) 

(Siden januar har vi modtaget 6 

elever, der skal have særlig 

danskundervisning. Vi forventer 

flere inden sommerferien.) 

 

De nye elever kommer fra Indien, 

USA, Bangladesh og Iran. 

 

Vi er udfordret på klassestørrelsen 

på flere årgange. Vi er i flere klasser 

oppe på 26 – 28 elever. 

 

Skoleudviklingssamtalen med 

forvaltningen kommer blandt andet 

til at handle om en stor klasse med 

28 elever, hvoraf en del elever med 

særlige behov er inkluderet, 

heriblandt også elever, der ikke taler 

dansk. Det er en stor og kompleks 

opgave for fagpersonerne omkring 

klassen. 
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Vestre Skole bliver søgt af mange 

familier, som bor i andre 

skoledistrikter. 

 

Vi regner med, at budgettet for 2024 

holder med det personale, der er i 

huset nu. 

 

DB og HM orienterer om tiltag 

omkring Ny Ungedidaktik. 

Kommende skoleår er år 1. Vi 

evaluerer løbende, blandt eleverne 

og bandt de voksne omkring 

indsatserne. Sammen justerer vi til 

år 2 i udviklingsindsatsen 

 

Ny indretning af et særligt 

klasselokale, som alle klasser i 

udskolingen skal prøve af sammen 

med deres undervisere, for at se, 

om forskellig indretning skaber et 

bedre læringsmiljø for eleverne. 

 

Timefordelingsplan: Godkendt af 

skolebestyrelsen. 
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5. Kommende møde:  

Tilsyn  

Kvalitet i skolen  

Data 

 

   Tilsyn:  

Vil gerne se faglokalet. 

Gerne noget med Musik 

Praktisk/Musiske fag i tilsyn. 

Teknologiforståelse. 

6. Evt    5 min Skolebestyrelsesvalg: 

2 forældre til børn i forårsSFO har 

meldt sig til skolebestyrelsen. 

Bestyrelsesmedlemmerne vil 

opfordre de forældre, som de 

kender til i egne børns klasser.  

HM kontakter Åløkkeskolen for 

eventuelle 

skolebestyrelsesmedlemmer, der 

efter sommerferien har børn på 7. 

årgang på Vestre Skole. 

 

Forespørgsel om, hvornår meldes 

det ud til forældrekredsen, hvilke 

klasseteams der er omkring ens 

barns klasse det kommende 

skoleår. 

HM:  Det kan vi svare på sidst i maj. 

Vi skal være opmærksomme på at 

få dette kommunikeret ud, så snart 
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vi er helt sikre på fordelingen af 

lærere og pædagoger omkring 

klasserne. 

 

JO træder ud af skolebestyrelsen 

kommende skoleår. Ny 

medarbejderrepræsentant til SB 

vælges i maj. Den nye tiltræder i det 

nye skoleår..  

 
 


